
  
 
INTERPELLATION (M) – Mammografi.    
Till ansvarigt regionråd Tommy Berger (S).  
 
På fullmäktige i september beslutade ett enigt fullmäktige att Regionen ska erbjuda 
mammografi även för kvinnor äldre än 75år. Detta är en fråga som har diskuterats under 
flera år och det är många som har kämpat för att det ska införas. Redan 2016 motionerade 
Kristdemokraterna om detta vilket då avslogs av majoriteten. Nu återväcktes frågan av 
Liberalerna i våras och där gav ett enhälligt fullmäktige sitt stöd efter snabb hantering av 
majoriteten, vilket är positivt.  
 
När Hälso- och sjukvårdsnämndens hanterade motionen togs ett nämndbeslut på att hälso- 
och sjukvårdsdirektören ska föreslå lämpligt datum för införandet. Det finns dock en historia 
av att inte alltid genomföra av fullmäktige fattade beslut. Vi vill därför säkerställa att denna 
viktiga åtgärd verkligen verkställs inom kort.  Det är också viktigt för tydligheten mot våra 
invånare i Gävleborg som har kunnat läsa både i media och på sociala medier om att 
mammografi för kvinnor äldre än 75 ska införas.  
 
Av dessa anledningar ställer jag följande frågor till Hälso- och sjukvårdsnämndens 
ordförande: 
 
1.                        Vilket datum kommer kvinnor äldre än 74år kallas till mammografi?  
 
2.                        Hur många kvinnor kommer således att kallas till mammografi årligen jämfört med 
tidigare, när detta beslut inom kort  verkställs? 
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